



Issue #8: Labor Union Grievance Records: An Appraisal Strategy

RICHARD KESNER

RÉSUMÉ

L'évaluation des dossiers de documents est, sans conteste, le problème d'évaluation le plus difficile auquel doit faire face l'archiviste. L'auteur démontre comment un groupe de documents tels que les griefs du « United Auto Workers » étaient le sujet d'une enquête et d'une évaluation pour fin de préservation aux « Archives of Labor History and Urban Affairs, Wayne State University », lors d'un projet réalisé en 1977-78.

ABSTRACT

Appraising document files is without a doubt the most difficult of all appraisal tasks an archivist must face. The author demonstrates how a group of documents such as the grievance records of the United Auto Workers Union were the subject of an inquiry and appraisal for preservation purposes at the Archives of Labor History and Urban Affairs at Wayne State University. The project was undertaken in 1977-78.

